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PROTOKÓŁ nr XXXVII/09  
obrad Rady Miejskiej w Suwałkach odbytej  

w dniu 23 czerwca 2009 roku w godzinach 10
00

 – 12
30 

 w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obradom przewodniczył: 
Włodzimierz Marczewski – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 
Na 23 radnych ustawowego składu Rady Miejskiej w obradach uczestniczyło  
23 radnych, w związku z powyŜszym istniało wymagane quorum  
do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Na sali obrad obecnych było ok. 90 osób.  
 
Radni obecni:  

1. Lechosław  Bołtrukanis,  
2. Waldemar  Brzeziński,  
3. Roman   Dębski,  
4. BoŜenna  Dunat,   
5. Mieczysława  Gajewska,  
6. Grzegorz  Gorlo,  
7. Mieczysław  Jurewicz,  
8. Zdzisław  Koncewicz,  
9. Stanisław  Kulikowski  

10. Włodzimierz  Marczewski,  
11. Andrzej  Matusiewicz,  
12. Krzysztof  Ołowniuk,  
13. Ryszard  Ołów,  
14. Ryszard  Perkowski,  
15. Anna   Ruszewska,  
16. Ewa   Sidorek, 
17. Stanisław  Sieczkowski,  
18. Zdzisław  Siemaszko,  
19. Sławomir  Szeszko,  
20. Tadeusz  Szymańczyk,  
21. Andrzej  Turowski,  
22. Mieczysław  Urbanowicz,  
23. Tadeusz  Zamaro  
− lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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W obradach uczestniczyli: 
Prezydent Miasta Suwałk, Skarbnik i Sekretarz Miasta, naczelnicy niektórych 
wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straŜy, sołtysi, 
prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele radia 
i telewizji oraz prasy  

− listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
 

Ad pkt. 1  
Otwarcie obrad. 
Włodzimierz Marczewski otwierając XXXVII obrady Rady Miejskiej powitał 
Józefa Gajewskiego – Prezydenta Miasta Suwałk, Wiesława Stelmacha – 
Skarbnika Miasta i Adama Karczewskiego – Sekretarza Miasta oraz przybyłych 
gości.  
 
Ad pkt. 2  
Przyjęcie porządku obrad.  
Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 
Włodzimierz Marczewski poinformował, iŜ na prośbę zastępcy prezydenta, 
pana Marka Buczyńskiego został wykreślony z Planu pracy Rady Miejskiej  
w Suwałkach temat przewidziany na czerwiec, dotyczący rozpatrzenia projektu 
uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie miasta Suwałk. Wykreślenie 
powyŜszego zagadnienia wynikło z braku zapowiedzianych przez Ministerstwo 
Edukacji Narodowej zmian dotyczących form udzielania pomocy materialnej 
uczniom zamieszkałym na terenie danej gminy w ustawie o systemie oświaty. 
Jednocześnie wniósł do porządku obrad punkty dotyczące „Rozpatrzenia 
projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Miasta Suwałki  
do realizacji projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – EGO SA” oraz 
„Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Kierunki rozwoju subregionalnych 
biegunów wzrostu i instrumentów wsparcia byłych miast wojewódzkich Polski 
Wschodniej na przykładzie Elbląga i Suwałk”. Poinformował, iŜ powyŜsze 
projekty uchwał zostaną procedowane w punktach 16 i 17. W konsekwencji 
pozostałe uległy stosownej zmianie.  
 
W związku z powyŜszym przyjęto następujący porządek obrad:  
 
1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XXXVI/09 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach.  
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4. Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu 
uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia 27 maja 2009 r.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Zintegrowanego 
Programu Gospodarki Transportowej Miasta Suwałki do roku 2013.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXVI/252/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r. 
w sprawie ustalenia cen biletów za przejazdy środkami komunikacji 
miejskiej na terenie Miasta Suwałk oraz na terenie Gminy Suwałki.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiej 
Dyrekcji Inwestycji w Suwałkach.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Utylizacji Odpadów Komunalnych w Suwałkach.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Usług Komunalnych w Suwałkach.  

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków 
finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku 
długoterminowego kredytu bankowego.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2009r.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
(„Tysiąclecia Litwy”).  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/241/08 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 czerwca 2008 r. w sprawie 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy 
Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – 
EGO SA”.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Kierunki rozwoju 
subregionalnych biegunów wzrostu i instrumentów wsparcia byłych miast 
wojewódzkich Polski Wschodniej na przykładzie Elbląga i Suwałk”.  

18. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

19. Wnioski i oświadczenia radnych.  

20. Zamknięcie obrad.  
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Ad pkt. 3  
Przyjęcie protokołu nr XXXVI/09 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował, iŜ zgodnie z przepisami § 46 Statutu 
Miasta Suwałk protokół obrad XXXVI sesji został sporządzony i wyłoŜony  
do wglądu radnym w siedzibie Biura Rady Miejskiej. Radni mogli zgłaszać 
poprawki lub uzupełnienia do tego protokołu nie później niŜ w dniu 
poprzedzającym sesję Rady, na której następuje przyjęcie protokołu,  
czyli w dniu 23 czerwca 2009 r. W wymienionym terminie do treści protokołu 
radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec czego protokół nr XXXVI/09 
obrad sesji Rady Miejskiej w Suwałkach został przyjęty bez uwag.  
 

Ad pkt. 4  
Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu 
uchwał Rady Miejskiej od dnia 27 maja 2009 r.–załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe Informację… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych.  
 

Tadeusz Szymańczyk w przedłoŜonym materiale pan prezydent informuje,  
iŜ zapoznał się między innymi z Informacją z działalności Zarządu Budynków 
Mieszkalnych za 2008 rok. Radny stwierdził, Ŝe pozytywny jest fakt, iŜ lokalny 
samorząd realizuje przepisy ustawowe, w myśl których obowiązkiem gminy jest 
tworzenie warunków do zaspokajania potrzeb mieszkaniowych wspólnoty 
samorządowej, a nie zaspokajanie tych potrzeb. Dodał, iŜ zgodnie z art. 4 ust.2 
ustawy o ochronie praw lokatorów gmina, na zasadach i w wypadkach 
przewidzianych w ustawie, winna zapewniać lokale socjalne i lokale zamienne, 
a takŜe zaspokajać potrzeby mieszkaniowe gospodarstw domowych o niskich 
dochodach. W związku powyŜszym zapytał, czy prezydent odstąpił od realizacji 
uchwały Rady w sprawie polityki czynszowej w zasobach komunalnych?  
W opinii radnego, naleŜy czynsze podwyŜszyć, a najuboŜszych wesprzeć 
dodatkami mieszkaniowymi.  
 Radny zainteresował się jakie są losy uchwały Rady Nr XXV/238/08  
z dnia 25 czerwca 2008 roku w sprawie zamiaru podjęcia działań zmierzających 
do organizacji Euro 2011 Children Poland Suwałki. Zapytał, na jakim etapie 
organizacji turnieju są władze miejskie?  
 

Józef Gajewski oznajmił, iŜ nie zaniechał realizacji uchwały w sprawie polityki 
czynszowej w zasobach komunalnych. W związku z kryzysem gospodarczym 
temat sposobu realizacji tej polityki w roku bieŜącym był analizowany  
na posiedzeniach komisji merytorycznych. Radni nie wypracowali 
jednoznacznego stanowiska w tej sprawie. Najprawdopodobniej podwyŜki 
zgodnie z podjętą uchwałą, zostaną wdroŜone od 1 lipca.  
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Odnośnie zapytania na temat organizacji mistrzostw Euro 2011 Children 
Poland Suwałki, poinformował Ŝe stanowisko w tej sprawie zostanie 
zaprezentowane radzie po wakacjach. Dodał, iŜ jest po rozmowach z Polskim 
Związkiem Piłki NoŜnej i wstępna koncepcja organizacji imprezy została  
juŜ przygotowana. Największym problemem są wysokie koszty organizacji Euro 
2011, między innymi sprowadzenie do Suwałk dziecięcych druŜyn piłkarskich  
z Europy. Na dzień dzisiejszy nie ma Ŝadnych gwarancji co do wysokości 
dofinansowania tego przedsięwzięcia.  
 

Radni nie zgłosili więcej uwag, w związku z powyŜszym Informacja o pracy 
Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej od dnia  
27 maja 2009 r. została przyjęta.  
 

Ad pkt. 5  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Zintegrowanego 
Programu Gospodarki Transportowej Miasta Suwałki do roku 2013.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Zdzisław Siemaszko przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Tadeusz Szymańczyk stwierdził, iŜ w momencie uchwalania nowego programu 
wskazane byłoby przedstawienie Radzie krótkiej informacji z realizacji 
poprzedniego.  
 Wystosował wniosek do prezesa Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej o rozwaŜenie kwestii jednolitego oznakowania wszystkich 
autobusów komunikacji miejskiej symbolami miejskimi.  
 

Józef Gajewski stwierdził, Ŝe nie widzi konieczności składania informacji  
z uchylanego programu, poniewaŜ został on opracowany na nowo  
z uwzględnieniem wszystkich wytycznych wynikających z przepisów unijnych  
i krajowego prawodawstwa.  
 Poinformował, iŜ nowo zakupiona transza autobusów będzie opatrzona  
w symbole miejskie.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 18 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   5 radnych.  



 6 

Większością głosów została podjęta   
UCHWAŁA nr XXXVII/342/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

przyj ęcia Zintegrowanego Programu Gospodarki Transportowej Miasta 
Suwałki do roku 2013  
– załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad pkt. 6  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXVI/252/08 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 27 sierpnia 2008 r.  
w sprawie ustalenia cen biletów za przejazdy środkami komunikacji 
miejskiej na terenie Miasta Suwałk oraz na terenie Gminy Suwałki.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Zdzisław Siemaszko przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 12 do protokołu.  
 

Tadeusz Szymańczyk przedstawił opinię Komisji Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa  
– załącznik nr 13 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 

Większością głosów została podjęta  
UCHWAŁA nr XXXVII/343/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/252/08 Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 27 sierpnia 2008 r. w sprawie ustalenia cen biletów za przejazdy 
środkami komunikacji miejskiej na terenie Miasta Suwałk oraz na terenie 
Gminy Suwałki  
– załącznik nr 15 do protokołu.  
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Ad pkt. 7  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiej 
Dyrekcji Inwestycji w Suwałkach.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 16 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 17 do protokołu.  
 

Tadeusz Szymańczyk nawiązując do tematu, który poruszył na posiedzeniu 
Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego w dniu 16 czerwca 2009 r. 
stwierdził na podstawie zdobytej na szkoleniach wiedzy, iŜ nieprawidłowy jest 
zapis o uchwaleniu nowego statutu. Argumentował, Ŝe statut nadaje się raz. 
Wszystkie następne uchwały są w sprawie zmian do statutu. W opinii radnego, 
do czasu uprawomocnia się nowego statutu pojawia się wątpliwość,  
który w jakim czasie obowiązuje. UwaŜa, Ŝe ta sprawa wymaga jednoznacznego 
wyjaśnienia.  
 

Józef Gajewski poinformował, Ŝe projekt przedłoŜonej uchwały pozytywnie 
zaopiniowało trzech radców prawnych: pani Anna Motuk, pan Michał Rzepecki 
i pan Waldemar Haraburda. Nie zakwestionował przy tym róŜnej wykładni 
innych prawników. W jego opinii zapis § 2 jest jasny i czytelny. JeŜeli organ 
nadzorczy nie zakwestionuje zapisów uchwały, to zgodnie z § 4 w chwili 
wejścia w Ŝycie nowego statutu, automatycznie straci moc statut poprzedni.  
 

Tadeusz Szymańczyk oznajmił, Ŝe zgłosił tylko swoje wątpliwości. JeŜeli 
zapisy w uchwale nie zostaną zakwestionowane, jego uwaga była tylko 
nadmierną troską.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 

Większością głosów została podjęta  
UCHWAŁA nr XXXVII/344/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie oceny stanu uchwalenia Statutu Miejskiej Dyrekcji Inwestycji  
w Suwałkach  
– załącznik nr 18 do protokołu.  
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Ad pkt. 8  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Utylizacji Odpadów Komunalnych w Suwałkach.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 19 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 20 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 
Większością głosów została podjęta   

UCHWAŁA nr XXXVII/345/09  
Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 23 czerwca 2009 r.  
w sprawie oceny stanu uchwalenia Statutu Zakładu Utylizacji Odpadów 
Komunalnych w Suwałkach  
– załącznik nr 21 do protokołu.  
 

Ad pkt. 9  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu 
Usług Komunalnych w Suwałkach.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 22 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 23 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 

Większością głosów została podjęta  
UCHWAŁA nr XXXVII/346/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie oceny stanu uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych  
w Suwałkach – załącznik nr 24 do protokołu.  
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Ad pkt. 10  
Interpelacje i zapytania radnych.  
 
BoŜenna Dunat prosząc o odpowiedz na piśmie odczytała zebranym dwie 
interpelacje:  

„Jak wszyscy Państwo wiedzą, 31 maja w Suwałkach odbył się Festyn 
Sportowo – Rekreacyjny z okazji Dnia Dziecka. Pewnie mało kto wie,  
Ŝe na uroczystości miał się pojawić przewodniczący podlaskiego Towarzystwa 
Krzewienia Kultury Fizycznej Mieczysław Czerniawski i wręczyć drobne 
upominki dla młodych sportowców typu koszulki czy kubki. Dla 
niewtajemniczonych wyjaśniam, Ŝe Mieczysław Czerniawski jest politykiem 
Sojuszu Lewicy Demokratycznej, posłem czterech kadencji pełniących tak 
prestiŜowe funkcje, jak szef klubu parlamentarnego SLD czy – jak  
w ostatniej kadencji- Komisji Finansów. W ostatnich wyborach, które miały się 
odbyć osiem dni po festynie kandydował do europarlamentu. Był drugi na liście, 
a kto umie liczyć wiedział, Ŝe w naszym regionie lewica nie weźmie Ŝadnego 
mandatu, zatem jest skazany na klęskę. Rozumiem, Ŝe nie chcemy mieć  
do czynienia z przegranymi politykami przegranej obecnie partii. Nie rozumiem 
jednak, dlaczego nie powiemy tego zainteresowanym ze stosownym 
wyprzedzeniem. Zgodnie z uzgodnieniami z władzami miasta, których byłam 
świadkiem Czerniawski przyjechał do Suwałk. Oprócz koszulek i kubków 
przywiózł specjalnie w tym celu wydrukowane medale pamiątkowe z napisem 
"Festyn Sportowo- Rekreacyjny z Okazji Dnia Dziecka, Suwałki, 31 maja 
2009r. Prezes Podlaskiego TKKF Mieczysław Czerniawski". UniemoŜliwiono 
mu przekazanie darów, choć nie zamierzał mówić przy tej okazji o polityce.  
Z tego, co mi wiadomo, TKKF to poŜyteczna organizacja, która wspiera 
czasami suwalski sport. Chciałabym wiedzieć, jaki mieliśmy interes w takim 
potraktowaniu gościa.”  

„W naszym szpitalu funkcjonuje znakomicie oceniany przez fachowców 
oddział zakaźny. W szpitalnym planie restrukturyzacji zapisano, Ŝe zostanie 
zastąpiony dwoma salami. Na gastrologii powstanie sala obserwacyjna  
dla chorych z biegunką i wymiotami, na neurologii, w której nie ma pododdziału 
udaru mózgu – sala neuroinfekcyjna. Mówiąc wprost oddział zakaźny zostanie 
zamknięty. Mówię o zapisach ze strony 41 planu restrukturyzacji. Nikt nie 
uderzył na alarm, choć Światowa Organizacja Zdrowia ogłosiła pandemię 
świńskiej grypy. Na szczęście urzędniczka z Urzędu Marszałkowskiego 
zrozumiała, co czyta i wszczęła alarm. Na szczęście prof. Robert Flisiak 
wojewódzki konsultant d/s chorób zakaźnych uznał, Ŝe placówka obok 
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Białymstoku jest najlepszą  
w województwie i zdecydował, Ŝe ma być wyposaŜona w najnowocześniejsze 
urządzenia, na które wojewoda ma pieniądze. Chodzi m.in. o urządzenie  
do bezpiecznego transportu chorych z niewydolnością oddechową i izolatorium 
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podciśnieniowe. Po wielu perturbacjach postanowiono zachować oddział 
zakaźny i przenieść go do pomieszczeń dawnych magazynów kuchennych  
w budynku nowego szpitala. Chciałabym wiedzieć, jak postępują prace,  
bo z moich informacji wynika, Ŝe nie postępują i czy miasto czuwa  
nad przeprowadzką.”  
 

Roman Dębski zwrócił się z prośbą o zamontowanie progu zwalniającego  
na ulicy RóŜanej, prowadzącej do Zespołu Szkół nr 9.  
 

Lechosław Bołtrukanis –  
 Przekazał prośbę mieszkańców wsi Okuniowiec o zaopatrzenie 
kierowców autobusów komunikacji miejskiej w bilety do sprzedaŜy  
na przystankach końcowych.  
 Poprosił, aby zorganizować przy Zespole Szkół nr 3 na ulicy Szpitalnej 
zabezpieczone barierkami przejście dla pieszych.  
 

Tadeusz Szymańczyk zwrócił się do samorządowców z prośbą, aby wyrazili 
swoje zaniepokojenie sytuacją w Samodzielnym Publicznym Szpitalu 
Wojewódzkim w Suwałkach. Odwołał się do wywiadu z dyrektorem palcówki, 
panem Grzegorzem Gałązką opublikowanego na łamach Tygodnika 
Suwalskiego (Nr 42/962 Rok XVIII z dnia 16.06.2009 r.).  

Pan dyrektor zapytany o planowaną przez niego likwidację kolejnych 
przychodni, oddziałów czy teŜ pododdziałów odpowiedział, Ŝe nic nie 
„likwiduje”, a robi tylko „porządek” wykreślając je ze statutu szpitala. Tadeusz 
Szymańczyk przyznał rację, Ŝe wśród 15 komórek organizacyjnych 
przeznaczonych do wykreślenia, niektóre funkcjonowały tylko na papierze. 
Kontrowersyjna jest jednak na przykład likwidacja pododdziału chorób 
zakaźnych dla dzieci, którego działalność jest obecnie zawieszona. Nadmienił, 
Ŝe Rada Społeczna Samodzielnego Publicznego Szpitala Wojewódzkiego  
w Suwałkach będzie opiniować proponowane przez pana Grzegorza Gałązkę 
zmiany w statucie na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2009 r.  
 Radny zarzucił dyrektorowi podawanie błędnych informacji. Na pytanie 
„dlaczego nie ma planu restrukturyzacji szpitala?”, pan Grzegorz Gałązka 
odpowiedział, Ŝe program jest. Uzyskał opinię społecznej rady szpitala, podjętą  
w formie uchwały. Niektórzy z członków tej rady nie znają treści własnej 
uchwały. Tadeusz Szymańczyk wyjaśnił, Ŝe rada podjęła uchwałę o pozytywnej 
opinii projektu restrukturyzacji szpitala. Plan ten będzie wiąŜący dopiero  
po zatwierdzeniu przez organ prowadzący, to jest zarząd województwa. Do dnia 
dzisiejszego fakt ten nie miał miejsca, w związku z czym nie ma planu 
restrukturyzacji.  
 Tadeusz Szymańczyk zwrócił się do redakcji Tygodnika Suwalskiego  
z prośbą o uwiarygodnianie publikowanych informacji.  

Radny wskazał na potrzebę zorganizowania bezpiecznego przejścia  
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dla pieszych na ulicy Daszyńskiego, na wysokości bloku komunalnego nr 27. 
Prosił równieŜ o nasadzenie zieleni na tym osiedlu.  
 
Andrzej Matusiewicz zapytał z jakich powodów łączy się klasy w niektórych 
szkołach w mieście oraz jaka jest skala tego działania?  
 
Grzegorz Gorlo prosił o wyjaśnienie, dlaczego suwalscy gimnazjaliści uzyskali 
tak słaby wynik egzaminów końcowych? Zwrócił się z prośbą o przygotowanie 
informacji o wyniku egzaminów z podziałem na gimnazja oraz ze wskazaniem, 
czy pedagodzy uczący w gimnazjach byli nauczycielami dyplomowanymi,  
czy o niŜszych kwalifikacjach. Poprosił równieŜ o przygotowanie wstępnej 
diagnozy, jakie działania moŜe podjąć samorząd, aby podnieść poziom 
nauczania w mieście.  
 
Włodzimierz Marczewski stwierdził, iŜ bulwersujące są dyskusje na temat 
szpitala. Przypomniał, Ŝe były juŜ rozmowy na sesjach Rady Miejskiej  
z przedstawicielami zarządu województwa oraz dyrektorem szpitala. Zwrócił się 
do pana prezydenta z prośbą, aby wystąpił do Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach o przedłoŜenie radnym  
w sierpniu informacji o efektach pracy tej rady.  
 
Ad pkt. 11  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków 
finansowych Komendzie Miejskiej Policji w Suwałkach.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 25 do protokołu.  
 

Zdzisław Siemaszko przedstawił opinię Komisji finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 26 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 23 radnych,  
− przeciw         –   0  
− wstrzymało się      –   0.  
 
Jednogłośnie została podjęta  

UCHWAŁA nr XXXVII/347/09  
Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 23 czerwca 2009 r.  
w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie Miejskiej Policji 
w Suwałkach  
– załącznik nr 27 do protokołu.  
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Ad pkt. 12  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku 
długoterminowego kredytu bankowego.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 28 do protokołu.  
 

Zdzisław Siemaszko przedstawił opinię Komisji finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 29 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 

Większością głosów została podjęta   
UCHWAŁA nr XXXVII/348/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku długoterminowego kredytu bankowego  
– załącznik nr 30 do protokołu.  
 

Przewodniczący obrad ogłosił 20 minutową przerwę.  
 

Ad pkt. 13  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2009r.  
 

Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały wraz z autopoprawkami  
– załącznik nr 31 do protokołu.  
 

Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 32 do protokołu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z autopoprawkami:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 17 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   5 radnych.  
 
Większością głosów została podjęta   

UCHWAŁA nr XXXVII/349/09  
Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 23 czerwca 2009 r.  
w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2009 rok  
– załącznik nr 33 do protokołu.  
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Ad pkt. 14  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
(„Tysi ąclecia Litwy”).  
 
Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 34 do protokołu.  
 

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  
– załącznik nr 35 do protokołu.  
 

Krzysztof Ołowniuk przedstawił  opinię Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  
– załącznik nr 36 do protokołu.  
 

Andrzej Matusiewicz zapytał retorycznie, co zmieniło się w ciągu ostatnich 
kilku miesięcy w sprawie zasad nadawania nazw nowym ulicom? Nawiązał  
do złoŜonej przez klub „Prawo i Sprawiedliwość” propozycji nazwania ulicy 
imieniem Ronalda Wilsona Reagana. Inicjatywę tę odrzucono argumentując,  
Ŝe to nie jest ulica i nie ma tam Ŝadnego adresu. Mówiono, Ŝe taka uliczka  
nie jest godna miana takiego patrona. Aktualnie nie ma jeszcze ulicy,  
a juŜ wnioskuje się o nadanie jej nazwy. Przypomniał, Ŝe równolegle  
z wnioskiem klubu wpłynął wniosek księdza Jaremy Sykulskiego o nazwanie 
ulic w kwartale Waryńskiego – Noniewicza – Chłodna – Kościuszki imieniem 
księdza Jerzego Zawadzkiego i siostry Marii Kanizji (Eugenii Mackiewicz).  
Przewodniczący Rady przysłał w odpowiedzi, Ŝe nie będą nadawane nazwy 
ulicom nie istniejącym. Wnioskodawcy przychylili się do tego stanowiska  
w pełni je akceptując.  

Radny zarzucił, Ŝe do tej pory nie powołano komisji do spraw 
nazewnictwa ulic. Przypomniał, Ŝe zgłosił taki wniosek na XXXII sesji w dniu 
28 stycznia 2009 roku.  

Poinformował, iŜ w związku z powyŜszym, klub „Prawo  
i Sprawiedliwość” nie akceptuje zasady nadania nazwy tej ulicy, dlatego  
nie weźmie udziału w głosowaniu.  
 
Włodzimierz Marczewski przyznał, Ŝe w sprawie nadania nazw nowym ulicom 
ustalono wewnętrznie pewne zasady postępowania. W aktualnie rozpatrywanym 
przypadku tego trybu nie dotrzymano, ale taka decyzja została podjęta  
po wcześniejszej konsultacji z przewodniczącymi klubów radnych, którzy 
przedyskutowali ten temat na forum klubów. Tylko jeden klub nie przedstawił 
opinii pozytywnej w tej sprawie. Sprostował jednocześnie, Ŝe w piśmie  
do księdza Jaremy Sykulskiego padło stwierdzenie, iŜ wniosek księdza zostanie 
rozpatrzony po wybudowaniu ulic. W przypadku omawianej ulicy wiadomo,  
w jakim terminie zostanie zbudowana, w związku z powyŜszym uwaŜa,  
Ŝe argumenty pana Andrzeja Matusiewicza nie są zasadne. Nadmienił,  
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Ŝe zgłoszenie proponowanej nazwy jest inicjatywą prezydenta miasta,  
w związku z tym zdecydował się skierować projekt omawianej uchwały  
do procedowania na sesji.  
 Poinformował, iŜ temat powołania komisji w sprawie nazewnictwa ulic 
był rozpatrywany przez przewodniczących klubów radnych. Po konsultacjach 
radni klubów koalicyjnych przyjęli stanowisko, iŜ nadawanie nazw ulicom jest 
jedną z kompetencji rady miejskiej, w związku z powyŜszym nie widzą potrzeby 
tworzenia odrębnej komisji w tej sprawie.  
 
Józef Gajewski poinformował, iŜ z inicjatywą nadania nazwy ulicy zwrócili się 
do niego Konsul Republiki Litewskiej oraz przedstawiciele suwalskiego 
oddziału Stowarzyszenia Litwinów w Polsce.  
 Odnosząc się do propozycji klubu „Prawo i Sprawiedliwość” nazwania 
ulicy imieniem Ronalda Wilsona Reagana uznał, iŜ nie naleŜy porównywać 
historii sąsiedniego narodu litewskiego i zasług byłego prezydenta Stanów 
Zjednoczonych Ameryki, Ronalda Wilsona Reagana. Prezydent miasta uznał,  
Ŝe nadanie nazwy ulicy w Suwałkach mianem „Tysiąclecia Litwy” to doskonały 
wkład w polsko – litewską współpracę. Będzie to wyjście naprzeciw 
oczekiwaniom społeczności Litwinów mieszkających w naszym mieście. Dodał, 
iŜ klub „Prawo i Sprawiedliwość” wnioskował o nadanie nazwy ulicy łączącej 
ulicę Reja z ulicą Szpitalną, natomiast w przedłoŜonym projekcie uchwały 
proponuje się nadanie nazwy nowobudowanej ulicy pomiędzy ulicami Reja  
i Pułaskiego, tj. przebicie ulicy Świerkowej w kierunku Reja.  
 W nawiązaniu do nazewnictwa ulic wewnętrznych w kwartale 
Waryńskiego – Noniewicza – Chłodna – Kościuszki poinformował, Ŝe jeszcze 
nie znany jest termin budowy tych ulic, natomiast w przedmiotowym przypadku 
sytuacja jest jasna. Lada dzień zostaną podpisane umowy z wykonawcą.  
 
Andrzej Matusiewicz dodał, Ŝe chodziło mu tylko o zasady procedowania 
uchwał w sprawie nazw ulic, a nie samych nazw.  
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 18 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
 
Jednogłośnie została podjęta   

UCHWAŁA nr XXXVII/350/09  
Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 23 czerwca 2009 r.  
w sprawie nadania nazwy ulicy  
– załącznik nr 37 do protokołu.  
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Ad pkt. 15  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/241/08 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 czerwca 2008 r. w sprawie 
wynagrodzenia Prezydenta Miasta Suwałk.  
 

Włodzimierz Marczewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 38 do protokołu.  
 

Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 39 do protokołu.  
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 18 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4.  
 

Większością głosów została podjęta  
UCHWAŁA nr XXXVII/351/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/241/08 Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 25 czerwca 2008 r. w sprawie wynagrodzenia Prezydenta Miasta 
Suwałk  
– załącznik nr 40 do protokołu.  
 
Ad pkt. 16  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy 
Miasta Suwałki do realizacji projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – 
EGO SA”.  
 
Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 41 do protokołu.  
 

Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 42 do protokołu.  
 

Krzysztof Ołowniuk przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego  
– załącznik nr 43 do protokołu.  
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 22 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
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Jednogłośnie została podjęta   
UCHWAŁA nr XXXVII/352/09  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
z dnia 23 czerwca 2009 r.  

w sprawie zamiaru przystąpienia Gminy Miasta Suwałki do realizacji 
projektu pod nazwą „Platforma Współpracy – EGO SA”  
– załącznik nr 44 do protokołu.  
 
 
Ad pkt. 17  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta 
Suwałki do realizacji projektu pod nazwą: „Kierunki rozwoju 
subregionalnych biegunów wzrostu i instrumentów wsparcia byłych miast 
wojewódzkich Polski Wschodniej na przykładzie Elbląga i Suwałk”.  
 
 
Józef Gajewski odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 45 do protokołu.  
 
Tadeusz Zamaro przedstawił opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 46 do protokołu.  
 
Krzysztof Ołowniuk przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego  
– załącznik nr 47 do protokołu.  
 
 
Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 20 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
 
Jednogłośnie została podjęta   

UCHWAŁA nr XXXVII/352/09  
Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 23 czerwca 2009 r.  
w sprawie zamiaru przystąpienia Miasta Suwałki do realizacji projektu  
pod nazwą: „Kierunki rozwoju subregionalnych biegunów wzrostu  
i instrumentów wsparcia byłych miast wojewódzkich Polski Wschodniej  
na przykładzie Elbląga i Suwałk”  
– załącznik nr 48 do protokołu.  
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Ad pkt. 18  
Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radych.  
 

Józef Gajewski udzielił odpowiedzi:  
 
BoŜennie Dunat  

W sprawie przeprowadzki oddziału zakaźnego zapewnił, Ŝe procesy 
zachodzące w szpitalu są monitowane na bieŜąco.  

Poinformował, Ŝe władze samorządowe na spotkaniu z wicemarszałkiem 
sejmiku województwa podlaskiego, panem Bogusławem Dębskim przedstawiły 
swoje stanowisko w sprawie działalności dyrektora szpitala. Efekty pracy pana 
Grzegorza Gałązki są niezadowalające i nie do końca spełniają zakładane 
oczekiwania. Dyrektor na wszelkie zapytania na temat sytuacji w jednostce 
udziela niepełnych i częściowo wymijających odpowiedzi.    

Nadmienił, iŜ pan Bogusław Dębski złoŜył obietnicę, Ŝe w zamian  
za pomoc finansową Suwałk w przygotowaniu oddziału zakaźnego w budynku 
głównym szpitala, będzie czynił starania, aby samorząd województwa przekazał 
miastu budynek przy ulicy Bulwarowej.  

W sprawie uniemoŜliwienia Mieczysławowi Czerniawskiemu przekazania 
medali pamiątkowych uczestnikom festynu sportowo – rekreacyjnego z okazji 
Dnia Dziecka oznajmił, Ŝe nie było wcześniejszych uzgodnień w tej sprawie. 
Dodał, iŜ nie powinno się robić wiecu politycznego z takiego festynu. To miało 
być święto dzieci i rodzin.  
 

Romanowi Dębskiemu –  
W sprawie zamontowania progu zwalniającego prędkość na jezdni ulicy 

RóŜanej, prowadzącej do Zespołu Szkół nr 9 obiecał, Ŝe realizacja nastąpi  
do 31 sierpnia.  
 

Lechosławowi Bołtrukanisowi –  
 W kwestii sprzedaŜy biletów na przystankach końcowych poinformował, 
Ŝe jest to obowiązek kierowców. Dodał, Ŝe prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej skontroluje, czy jest on realizowany.  
 W sprawie zorganizowania bezpiecznego przejścia dla pieszych na ulicy 
Szpitalnej przy Zespole Szkół nr 3 zapewnił, Ŝe zostanie to zrealizowane przed 
upływem wakacji. Natomiast montaŜ barierek nastąpi po analizie moŜliwości 
finansowych.  
 

Tadeuszowi Szymańczykowi –  
 W stosunku do działań dyrektora SPSW w Suwałkach, likwidacji 
oddziałów i poradni, które były w statucie, a nie funkcjonowały poinformował, 
iŜ władze samorządowe Suwałk wystąpiły w tej sprawie do zarządu szpitala. 
Treść odpowiedzi jest zbieŜna z tą, którą opublikował Tygodnik Suwalski.  
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Jest ona niezadowalająca, poniewaŜ te szczegóły powinny być jednoznacznie 
rozstrzygane, przede wszystkim przez opinię rady społecznej szpitala,  
w stosunku do której powinien dostosować się dyrektor. Na straŜy tych 
interesów winien takŜe stać marszałek, jako przedstawiciel organu 
nadzorującego szpital. Dodał, Ŝe władze miejskie nadal będą monitować kwestie 
dotyczące działalności szpitala.  
 W sprawie montaŜu bezpiecznego przejścia dla pieszych na ulicy 
Daszyńskiego przekazał do wiadomości, iŜ zostanie to zrealizowane przed 
rozpoczęciem roku szkolnego.  
 
Włodzimierzowi Marczewskiemu –  

W sprawie funkcjonowania rady społecznej szpitala przyznał rację,  
Ŝe naleŜy od niej oczekiwać konsekwencji w działaniu. Z drugiej strony,  
jak wspomniał wcześniej, dyrektor szpitala oraz organ nadzorujący winni 
przestrzegać opinii rady, co nie jest do końca respektowane. Po ponad rocznej 
działalności dyrektora Grzegorza Gałązki nadal nie wiadomo, kiedy oficjalnie 
zostanie przyjęty program restrukturyzacji. Dyrektor szpitala, co miesiąc 
przedstawia inną wersję tłumacząc, Ŝe sytuacja zmienia się jak w Ŝyciu. Z analiz 
wynika, Ŝe w ciągu ostatnich 5 miesięcy, zmniejszyła się w jednostce strata  
w stosunku do analogicznego okresu roku ubiegłego, o 1 mln 400 tys. złotych, 
ale na to wpłynęła dotychczasowa redukcja etatów. Z tego wynika, Ŝe efekty 
restrukturyzacji są niewidoczne, a sprawa spłaty zadłuŜenia wobec wierzycieli 
nie ruszyła z miejsca.  
 

Andrzejowi Matusiewiczowi – w związku z nieobecnością radnego na sali 
obrad, odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  
 

Zbigniew De – Mezer –  
Grzegorzowi Gorlo w sprawie słabego wyniku egzaminów końcowego 
suwalskich gimnazjalistów potwierdził, Ŝe bilans jest niekorzystny. 
Poinformował, iŜ zastępca prezydenta, pan Marek Buczyński zapowiedział 
naradę w tej sprawie z dyrektorami szkół i ekspertami w tym zakresie.  

Wyniki egzaminów zewnętrznych wymagają wielokontekstowej analizy. 
Dodał, Ŝe gimnazjaliści kończący aktualnie szkołę mieli podobne wyniki trzy 
lata temu, kiedy zdawali egzamin kończący klasę szóstą. Skierował radnego  
do analiz egzaminów zawartych w publikacjach Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej w ŁomŜy.  
 W kwestii poziomu awansu zawodowego nauczycieli, którzy prowadzą 
oddziały uczniów przystępujących do egzaminów poprosił radnego  
o sprecyzowanie czy informacja ma dotyczyć wszystkich nauczycieli,  
czy wybiórczo odpowiednio do określonych przedmiotów nauczania.  
W celu sprecyzowania tych kwestii zaprosił radnego na odrębne spotkanie  
w tej sprawie.  
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BoŜenna Dunat wyraziła wątpliwość w kwestii braku uzgodnień na temat 
spotkania pana Mieczysława Czerniawskiego z mieszkańcami.  
 
Ad pkt. 19  
Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Włodzimierz Marczewski przekazał radnym do wiadomości, iŜ w okresie 
międzysesyjnym wpłynęły pisma informujące o tym, Ŝe Wojewódzki Sąd 
Administracyjny w Białymstoku odrzucił skargę ElŜbiety Basałaj na uchwałę 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 października 2008 r. Nr XXVIII/261/08 
na działalność organu dotyczącą skreślenia z listy osób oczekujących na lokal 
mieszkalny oraz oddalił skargę państwa Bydelskich na uchwałę Rady Miejskiej 
w Suwałkach z dnia 31 stycznia 2007 r. Nr VI/39/07 w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Zarzecze  
w Suwałkach.  
 

Ad pkt. 20  
Zamknięcie obrad.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe następna sesja odbędzie się  
26 sierpnia 2009 roku o godz. 10

00
 i poświęcona będzie rozpatrywaniu tematów 

zgłoszonych do Planu pracy Rady Miejskiej w Suwałkach na 2009 rok  
i rozpatrzeniu projektów uchwał wynikających z bieŜącej pracy Prezydenta Miasta.  
 

Przewodniczący zamknął obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Suwałkach. 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
 
 
            Przewodniczący  
            Rady Miejskiej w Suwałkach  
 

              Włodzimierz  Marczewski  
 
 
 
Protokołowała: 
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor  
w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
  


